
 

 

 

           Inowrocław, 07.03.2023r.  

 

Pan 

Ryszard Brejza  

Prezydent Miasta  

Inowrocławia 

Szanowny Panie,  

 Na podstawie Art. 24 pkt. 5 i 6 Ustawy o samorządzie gminnym, zwracam się  z prośbą                     

o udzielenie odpowiedzi na zapytania: 

Stan faktyczny: 

W trosce o środowisko i tereny zielone w naszym uzdrowiskowym Inowrocławiu, zwracam                                 

się do Pana Prezydenta z ogromną prośbą i apelem, o zwiększony nadzór nad pracami 

pielęgnacyjnymi drzew, krzewów i zieleni miejskiej.  

Przycinanie drzew i roślin to nie tylko estetyka i dbałość o otoczenie w jakim mieszkamy. Chociaż 

najczęściej cięcie i przycinanie kojarzy się z troską o wygląd krajobrazu miejskiego,  to jego zadanie 

ma większe znaczenie. Dzięki regularnej zgodnej z przepisami przecince pomaga się roślinie 

zdrowo rosnąć i zakwitać.  

Załączone poniżej zdjęcia przedstawiają drzewa, które znajdują się na terenie komunalnym przy                                

ul. Jacewskiej. Pierwsze zdjęcie pochodzi z 2021 roku, a drugie jest aktualne.  

Na załączonych zdjęciach widać, że wycięto około połowę gałęzi jesiona (drzewo nr 2). Analizując materiał 

zdjęciowy, po przeprowadzeniu widocznych na nich cięć, istnieje wysokie prawdopodobieństwo, że drzewo 

po kilku latach obumrze lub będzie trwale osłabione, a przez to podatne na złamania. Zapewne ma Pan 

świadomość,  że przepisy ustawy dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody, Art. 87a. wskazują, że 

usunięcie gałęzi w wymiarze przekraczającym 30% stanowi w świetle prawa uszkodzenie drzewa. 

Natomiast usunięcie gałęzi w wymiarze przekraczającym 50% korony, która rozwinęła się w całym okresie 

rozwoju drzewa, stanowi zniszczenie drzewa. 

Panie Prezydencie proszę zainteresować się tym tematem, ponieważ mieszkańcy Inowrocławia                   

co raz częściej zgłaszają,  że znajdujące się na terenie miasta drzewa są corocznie drastycznie 

przycinane, a nawet ogławiane, że korony są okaleczone, nie stanowią ani ozdoby, ani nie mogą 

spełniać swoich podstawowych funkcji.  

Zapytania:  

Czy Miasto Inowrocław zleciło dokonanie cięć drzewa nr 2 – jesiona ?  

Dlaczego została wycięta wierzba (drzewo nr 1 na zdjęciu) ? 

Z poważaniem 

Damian Polak 



 

 

Załączniki:  

 


